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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINARIA DEL DIA

25 DE NOVEIVIBRE DEL 2022

la vila de Torres de Segre, a 25 de novembre de 2022, es reuneixen amb caràcter

extraordinari I'Assemblea de la Comunitat de regants de Torres de Segre a les 18:00 h en

convocatòria al Pavelló Municipal "poliesportiu" de Torres de Segre amb els següent

ordre del dia

1. Lectura i aprovació si procedeix de I'acta de la reunió anterior.

2. Nomenament de dos interventors d'acta.

3. Determinació de la contribució econòmica i gestió de la modernització dels

diferents sectors de la Comunitat de Regants de la Sèquia de Torres de Segre, i

votació si s'escau.

4. Aprovació de la modernització del sistema de reg del sector de les Sinogues i

"Plans Molí"..

5. ïorn de paraules.

1- Lectura i aprovació de I'acta de AGE del I de setembre.

Llegeixo l'acta i s'aprova per unanimitat.

2- Nomenament de dos interventors d'acta.

Són nomenats els senyors Abel Filella Cadens i Josep Ramon Artigues Prim.

3- Determinació de la contribució econòmica i gestió de la modernització dels diferents
sectors de la Comunitat de Regants de la Sèquia de Torres de Segre, i votació si

s'escau.

Després de la última Assemblea, i en base a les inquietuds que van manifestar alguns

regants sobre la diferència del preu del costde l'obra de la lafase 1.1 (Plans iEmprius),

1.2 (Vinyes) fins a la fase 2 (Sinogues i Plans Molí), s'acorda fer una Assemblea

Extraordinària per decidir el futur econòmic de la comunitat, si es volia fer per sectors o

una única comunitat. El president explica que en principi la comunitat tenia previst de fer

les obres de modernització en 15 anys o, segons les ajudes que anessin oferint des del

Departament d'Agricultura, però el mateix Departament ens va oferir subvencions que ens

permetran finalitzar la modernització en un termini aproximat d'entre 5 i 6 anys.
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El president també expl¡ca que si en algun moment el preu de l'obra s'incrementés més de

I'import previst, es convocaria una altra Assemblea General Extraordinària per decidir s¡

tirem endavant amb les obres.

I segons hem explicat anteriorment, passem a fer les votacions per decidir si totes les

despeses, incloent la modernització es farà per sectors o com a una única comunitat.

El president proposa als assistents que es pot fer la votació a mà alçada o secreta, es

decideix fer-la secreta.

Es crida als interventors i es procedeix a la votació, i el resultat es:

171 vots a favor de la comunitat

43 vots per sectors

2 vots nuls

4- Aprovació de la modernització del sistema de reg a les Sinogues ¡ "Plans Moli"

Es procedeix la votació a mà alçada, a favor 37vots, en contra 0 vots, abstenció I vot

5- Torn de paraules.

L'Antoni Francés pregunta si es pot saber el cost de I'aigua, el President li respon que no

es pot saber però es creu que a les Sinogues serà més barat. També en Toni explica que

si hi ha diferència de preu de I'aigua s'ha de saber.

En Pere Domènech pregunta si a les ha dels Emprius consten les Has que estan fora de

Comunitat i el President li respon que no.

En Sergi pregunta per que a les vinyes surt I'obra més barata i el President li respon, per

que no està comptada I'estació de bombeig i la resta d'obra que comparteix amb Emprius-

P lans.

Un regant pregunta com s'acabaria la part de les Sinogues que queda per fer? El President

li contesta que es farà obra amb el que doni la subvenció i es continuaria amb la subvenció

Omnibus, i I'obra s'acabaria tota a la vegada.

En Josep Prada considera que es millor anar tots junts.

En Pere Domènech pregunta a que es refereix aportació econòmica, el president li explica

que si es va conjuntament s'ha d'igualar el que han pagat uns amb els altres.

En Toni diu que s'ha de buscar un assessorament econòmic.

En Josep Ma Companys diu que s'ha de decidir si es va junts o no.

En Jordi Vidal diu que encara que es facin dos gestions només hi haurà una Comunitat,

que quedi clar, la Comunitat no es divideix.

La Maria Serra diu que per facilitar la gestió s'ha d'anar junts.

En Pere Domènech diu que té un document de compromís i pregunta per que no es

compleix? Estaria d'acord pagar una mica més de la quota de 200 €, el President li diu que

és això el que es planteja.

j
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L'Abel Filella pregunta que es fan amb les dos quotes que ja s'han pagat.

Un regant diu que això ja s'havia de plantejar des del començament d'anar tots junts, el

President torna a explicar que no es pensava que anir¡a tant ràpid.

La Maricel Ballesté diu que si avala tota la Comunitat, tots han de pagar el mateix.

En Pere Domènech diu que el compromís era a 20 anys i no li aniria bé allargar-ho, el

President li diu que quan estigui tot acabat es podrà liquidar de cop, que es va ter a 20

anys per a facilitar als regants.

I finalment, no havent altres assumptes a tractar, es dona per acabada I'Assemblea

General Extraordinària a Torres de Segre, 25 de novembre de 2022.

Josep Cases Cuello

President

Abel Filella Cadens

lnterventor

Jordi Duaigües Torrentó

Secretari

Josep Ramon Artigues Prim

lnterventor
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